

复活节主日福音：『奔驰于永生之道』

Pressing on the Eternal Path

A. 人类共有的结局：死亡

The Common Destination

for All Human Beings - Death!

- 按着定命，人人都有一死，死后且有审判。(来 9:27)
- 27 And as it is appointed for men to die once, but after this the judgment (Hebrews 9:27)
- 耶稣…说：「复活在我，生命也在我。信我的人虽然死了，也必复活…」(约 11:25)
- 25 Jesus said to her, “I am the resurrection and the life. He who believes in Me, though he may die, he shall live. (John 11:25)

B. 耶稣基督是我们得着永生唯一的道路

The Only Way to Have Eternal Life - Through Jesus Christ

- 耶稣说：「我就是道路、真理、生命；若不藉着我，没有人能到父那里去。 …」(约 14:6)
- 6 Jesus said to him, “I am the way, the truth, and the life. No one comes to the Father except through Me. (John 14:6)
- 神爱世人，甚至将祂的独生子赐给他们，叫一切信祂的，不致灭亡，反得永生。(约 3:16)
- 16 For God so loved the world that He gave His only begotten Son, that whoever believes in Him should not perish but have everlasting life. (John 3:16)

C. 奔驰于永生之道

Pressing on the Eternal Path

- 西门彼得回答说：「主啊，你有永生之道，我们还归从谁呢？ …」(约 6:68)
- 68 But Simon Peter answered Him, “Lord, to whom shall we go? You have the words of eternal life. (John 6:68)
- 耶稣…说：「我来了，是要叫人得生命，并且得的更丰盛。」(约 10:10)
- 10 The thief does not come except to steal, and to kill, and to destroy. I have come that they may have life, and that they may have it more abundantly. (John 10:10)